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Abstract: The Biogenic silica ( BSi) contents were determined in the sediments from Arrow Bamboo Lake in Ji-
uzhaigou National Reserve． Furthermore，the relationship between sediment total organic carbon ( TOC) content，
grain-size fraction and BSi content were discussed in order to trace the anthropogenic and /or natural effect on water
quality and lacustrine sedimentation． The content of BSi ranged between 5． 5 and 15． 8 mg /g，and the BSi content
in the sediments had a significantly positive correlation with TOC． Also，the BSi content was mainly controlled by
the grain-size distribution in the core sediments，and the stronger adsorption to BSi occurred in the finer grain frac-
tion． The variation of BSi values from the sediments in Arrow Bamboo Lake，insignificantly coupling with the air
temperature，indicated the vital effects of deforestation and tourism on lake water and sediments．
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消息 1:《山地学报》网上投稿系统已试运行

尊敬的作者及审稿专家:《山地学报》网上投稿、审稿系统开通了，为了方便 ，本刊网上投稿系统网站名
有所改变，现更名为: www． sdxb1983． com，这将是本刊投入使用的正式网站名。作者投稿请登录站点 http: / /
www． sdxb1983． com，投稿时请仔细阅读本刊来稿要求，并同时向编辑部寄交与电子文档一样的纸质稿一份。
我们的投稿系统网特别开辟了网上科普知识和考察游记栏，欢迎广大作者、读者赐稿。目前本系统处在试运
行阶段，希望提出改进意见，帮助我们使其更加完善。
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